

NOTULEN ALGEMENE LEDEN VERGADERING S.V. HERTOEG HENDRIK

GEHOUDEN OP 17 april 2023

Aanwezig : 42 man inclusief het bestuur.
Afwezig (MK) : Cor Bakker, René Jousma en Johnny Leemburg.
Locatie : Schietsportcentrum, Kalverdijkje 73 te Leeuwarden.

1. Opening.

- Opening vergadering om 20.00 uur door de voorzitter.

2. Ingekomen stukken + mededelingen + evtl. aanvullingen op de agenda.

- Er zijn geen ingekomen stukken.
- Mededelingen: De penningmeester legt uit hoe het aantal leden zich verhoudt t.o.v. de te verwachten opbrengsten (contributie) en kosten (vaste lasten) en bij welk ledenaantal er een contributieverhoging nodig is om niet te veel "achteruit te boeren".

Korpscheftaken (KCT) is bij ons langsgeweest voor de controle die zo nu en dan plaatsvindt. Alles was in orde, maar de invulling van de baancommandanten blijft een probleem.

De basiscertificering voor/door de KNSA is weer goed gekeurd, dus we zijn weer gecertificeerd voor 4 jaar (tot 21-3-2027). Ook zijn we inmiddels bezig voor de certificering met 1 kroontje. Dit houdt in dat we onze zaken goed op orde moeten hebben, de eisen hiervoor zijn strenger dan de basiscertificering. Er zal hiervoor ook nog een steekproef door de KNSA worden uitgevoerd. Zoals het nu lijkt gaat ons dat lukken.

Interne competitie: Het is voor de leden niet altijd duidelijk wat daar nu precies mee bedoeld wordt. We gaan de leden hiervoor iets aanbieden.

De munitie begint langzamerhand wat schaarser en daardoor ook duurder te worden. Om deze reden is besloten dat leden per persoon per avond maar 1 doosje op de club kunnen aanschaffen. We raken dan minder snel door de voorraad heen zodat ook een ander nog munitie kan aanschaffen en niet met lege handen staat omdat wij "nee" moeten verkopen.

We zijn naar de districtsvergadering van District 1 van de KNSA geweest. Er valt niet zoveel nieuws over te vermelden, behalve dat de regels voor een kruitverlof (een ook de opslag van kruit) gaan veranderen en het ligt in de bedoeling om de geldigheidstermijn van de verloven langer te maken, bijvoorbeeld 5 jaar i.p.v. 1 jaar.

We zouden er nog steeds wel enkele basistrainers bij willen hebben. Bij voldoende animo kan de cursus dan in Leeuwarden worden gegeven. Het opleidingstraject kost je ca. 10 zaterdagochtenden en er gaat ook qua maken verslagen e.d. wat vrije tijd inzitten.

Ingeborg Landers zit niet meer in het bestuur van de SISL namens SV Hertog Hendrik. We zijn dus binnenkort weer op zoek naar een nieuwe vertegenwoordiger namens ons in de SISL, naast de persoon die er al namens ons in zit (in totaal dus weer twee dan).

- Er zijn verder geen aanvullingen op de agenda ingebracht.

3. Notulen vorige ALV (11 april 2022).

- Er zijn geen opmerkingen, de notulen van 11 april 2022 zijn goedgekeurd.

4. Jaarverslag door de secretaris.

- Jaarverslag van de secretaris (opgemaakt d.d. 10 april 2023):

Het aantal leden is aan schommelingen onderhevig en zoals ieder jaar heeft er gedurende het jaar ook weer een aantal mensen opgezegd en er is ook een aantal nieuwe leden bijgekomen.

Op 1 januari 2023 hadden we nog **122** actieve leden.

Op dit moment zijn dat er **121**.

Op 1 januari 2023 was ons oudste lid 84 jaren jong (en inmiddels 85) en ons jongste lid was 17 jaren jong. Laatstgenoemde is inmiddels niet meer lid. Het jongste lid is nu 18 jaar oud.

We hebben dit jaar (2023) **GEEN** zomerstop.

5. Jaarverslag door de afgevaardigde van de SISL.

- Defensie (luchtmacht) is inmiddels binnengehaald als 6^e huurder van het schietsportcentrum. Zij schieten op de donderdagmiddag.
- Meerdere banen zijn verbouwd (houten bekleding tegen muren/plafond).
- De kluis gaat verbouwd worden. Hij wordt groter gemaakt. Het voorportaal komt erbij en de huurkluisen gaan eruit.
- Er zijn wat problemen met het dak van het pand. Wat precies de oorzaak is, moet nog onderzocht worden.

6. Financieel verslag door de penningmeester.

- Pieter legt uit dat de balans is goedgekeurd. Pieter hanteert de leidraad van een jaarhuur van de SISL + KNSA kosten op jaarbasis (€ 7.000,=) achter de hand houden in de plus.
- Als we 31-12-2021 vergelijken met 31-12-2022 dan zien we dat we financieel iets "achteruit boeren".
- De vaste lasten worden gedekt door de contributie. Door dalend ledenaantal komen we niet meer uit. Vorig jaar kwam er ca. € 25.000,= binnen aan contributie. Door huurverhoging van de SISL zullen we ca. € 28.840,= kwijt zijn, dus we schieten er ruim € 3.000,= bij in. De contributie is niet meer dekkend en er zullen over 5 jaar "problemen" optreden als we geen contributieverhoging doorvoeren. Dit willen we uiteraard voor zijn. De extra huurinkomsten van defensie leveren wat dat betreft niks op daar de energieprijzen ook enorm gestegen zijn helaas. Bij 130 à 140 leden zitten we goed qua inkomsten. Bij 120 moeten we interen op het eigen vermogen.
Voorstel Pieter: Contributie voor 2024 met € 20,= op jaarbasis omhoog. Dit voorstel wordt goedgekeurd door de aanwezige leden.
- De SISL wil versneld gaan aflossen. Als dat allemaal lukt, dan kan de huur op termijn weer naar beneden wat een positief effect kan hebben op de contributie uiteraard. Maar zover is het nog niet.
- Onze grootste kostenpost is ieder jaar de huur van het pand en de afdracht aan de SISL.
- Verzekeren wapens: Pieter is daar mee bezig om uit te zoeken hoe en wat. Als al onze wapens verloren gaan door bijvoorbeeld een grote brand en we zouden alles nieuw moeten aanschaffen, dan zijn we ca. € 50.000,= kwijt. Als dat te verzekeren is, is dat zeker de moeite waard (afhankelijk uiteraard van de hoogte van de premie).
- Munitie: We hebben op dit moment ondanks schaarste hier en daar voldoende munitie op de plank, zelfs iets meer dan normaal. We moeten anticiperen op snelopende minitie op de plank i.v.m. schaarste. We hoeven voorlopig geen extra kosten te maken voor de munitie.
- Horeca: De SISL heeft de prijzen weer eens verhoogd met terugwerkende kracht. We betalen nu vrijwel net zoveel voor de consumpties als dat we doorrekenen aan de leden (prijs van de muntjes). Aan de horeca houden we dus vrijwel niks meer over.

7. Verslag kascommissie.

- De kascommissie bestaande uit Simon Wielenga en Harmen de Haan heeft “de boeken” over het afgelopen jaar weer gecontroleerd. Er zijn geen onregelmatigheden aangetroffen en zij heeft aan het bestuur decharge verleend over het boekjaar 2022.
Opmerking Harmen de Haan: Het valt wel op dat de contributiebetaling bij HH soms nog tot laat in het jaar plaatsvindt terwijl de grootste kosten voor de vereniging in het begin van het jaar zijn. Dat valt op en is erg jammer.

8. Verkiezing + benoeming nieuwe kascommissie.

- Pieter vraagt wie er bereid is om in de kascommissie van 2024 te gaan plaatsnemen. Harmen de Haan en Marcel van der Vlies hebben zich bereid verklaard hiervoor.

9. Verkiezing bestuursleden.

- Ronald Visser (Secretaris) is aftredend doch herkiesbaar.
Johnny Leemburg (Alg. bestuurslid) is aftredend doch herkiesbaar.
Klaas Andringa (Alg. bestuurslid) is aftredend doch herkiesbaar.
- Samenstelling algemeen bestuur:
 - Cees Stoelwinder (voorzitter)
 - Pieter Spithoff (penningmeester)
 - Ronald Visser (secretaris)
 - Klaas Andringa (alg. bestuurslid)
 - Johnny Leemburg (alg. bestuurslid)
 - Roel Visser (alg. bestuurslid)
 - Age Terpstra (alg. bestuurslid)
- Samenstelling dagelijks bestuur:
 - Cees Stoelwinder (voorzitter)
 - Pieter Spithoff (penningmeester)
 - Ronald Visser (secretaris)

10. Benoeming + aanstelling nieuwe bestuursleden.

- Er zijn voor bovengenoemde functies geen tegenkandidaten aangemeld. De aanwezige leden hebben ingestemd met een nieuwe zittingstermijn voor Ronald (Secretaris), Johnny (Alg. bestuurslid) en Klaas (Alg. bestuurslid).

Pauze.

- Gezien het feit dat de ALV erg spoedig verloopt, wordt besloten de pauze over te slaan.

11. Benoemen vertrouwenspersoon binnen onze vereniging.

- Cees: Waarom heeft een vereniging een vertrouwenspersoon nodig? Wat doet zo iemand precies? Cees legt dit uit aan de leden en Yvonne Visser wordt voorgesteld als onze vertrouwenspersoon binnen de vereniging. Dit is door de aanwezige leden goedgekeurd.

12. Tweede nieuwe vertegenwoordiger voor de SISL.

- Pieter Spithoff heeft zich bereid verklaart om naast Klaas Andringa als tweede vertegenwoordiger namens Hertog Hendrik in het SISL-bestuur plaats te gaan nemen. Dit is aan de leden voorgelegd en een ieder gaat ermee akkoord. Pieter zal middels een benoemingsbesluit als onze vertegenwoordiger/afgevaardigde aan de SISL worden voorgedragen.

13. Rondvraag.

- **Q: Simon:** Hoe zit het eigenlijk met de verplichte schietbeurten voor verlofhouders als bijvoorbeeld ons pand door een brand verwoest wordt?
A: Cees: Je blijft uiteraard lid van HH maar als verlofhouder zul je toch je beurten moeten maken. Ik zal eens navragen bij KCT wat die hier van vinden.
- **Q: Harry:** Vaak komt een baancommandant die dienst heeft niet opdagen. Hoe willen jullie hiermee omgaan?
A: Cees: Ik zal eens aan de leden uitleggen wat er nu precies van een baancommandant verwacht wordt. Wellicht neemt dit onduidelijkheden weg en is daardoor misschien de drempel om te komen ook wat lager.
Marcel: Doe de baan dan maar gewoon dicht.
Cees: Volgens de KNSA en KCT moet er ook een baancommandant aanwezig zijn op de banen als er alléén door verlofhouders wordt geschoten op dat moment. Hij zit er o.a. voor de veiligheid en dat zal bij zowel verlofhouders als niet-verlofhouders hetzelfde zijn.
- **Gerd Jan:** Even over de terugloop van het aantal leden: Bij wedstrijden van DSR en ISPC zit het altijd barstensvol. Ik denk dat nieuwe schutters meer van die dynamiek houden. Misschien een idee: Kom ook eens met nieuwe schutters bij ons langs op de dynamische baan.
Cees: Ik wacht al 1,5 jaar op jullie voorstel hierover, als dat er is kunnen we daar mee verder.
- **Q: Adrian:** Waarom zegt men op? Wat is meestal de reden?
A: Cees: De uitdaging is soms weg, het wordt financieel lastiger, men gaat verhuizen, enz. We moeten het interessanter maken voor de leden.
Pieter: We zouden bijvoorbeeld eens kunnen proberen om wedstrijden te organiseren, maar bij ons komen we qua vrijwilligers meestal handjes te kort.
Cees: We zijn bijv. in gesprek met SV Wilhelmina omdat hun jeugdschutters (lucht) bij ons meer ruimte hebben. Ook hiervoor hebben we meer handjes nodig en daar voel je het probleem weer. We hebben ook geen mensen die WOK-gecertificeerd zijn (<https://www.knsa.nl/opleidingen/knsa-opleidingen/w-o-k/>). Het wordt dan wel erg lastig om iets te organiseren.
Marcel: Laten we eerst maar eens proberen om onze eigen zaken op orde te krijgen.
Pieter: Het organiseren van wedstrijden e.d. levert wel positieve promotie en geld op.
Jan Jelle: Legt uit wat er allemaal bij komt kijken als je eens een wedstrijd wilt organiseren.
Klaas: Als je een WOK-cursus zou willen doen, meld je eens bij het bestuur van onze vereniging.

14. Sluiting.

- Cees sluit om 21.00 uur de vergadering.